
VERSLAG 
GEBIEDSCOMMISSIE WOLF DRENTHE 

12 juli 2024 

Genodigden: Rosa Sellies (Platform kleinschalige schapen- en geithouders), Albert Kerssies (Stichting Behoud 

Drentse schaapskudden), Robert Welhuis (rundveehouderij/LTO Noord), Jaap Mekel (wolvenconsulent), Rob 

Tolman (wolvenconsulent), Harry Oosterman (voorzitter), Diederik Sleurink (Schapenhouderij/LTO Noord),  

  (provincie Drenthe),   (provincie Drenthe), 

Afwezig: Caroline Warmerdam (Staatsbosbeheer/TBO’s), Marian Noordhuis (paardenhouderij),  

 

Ondersteuning:   (provincie Drenthe) 

Locatie: Provinciehuis ruimte E0.71; 9.00 tot 10:30 uur 

Op 12 juli 2024 is een extra overleg ingepland om de nieuwe subsidieregeling te kunnen bespreken. 

   sluit aan vanuit afdeling Inkoop & subsidies van de provincie.  

 

Aanleiding om de subsidie regeling te wijzigen zijn: 

 

- Opdracht vanuit de gedeputeerde: de aanvraag moet eenvoudiger zijn 

- Gebiedscommissie: hoger subsidiebedrag per aanvrager   

- Provincie Drenthe: kwaliteit (reeds geplaatste rasters hebben veel mankementen) 

 

Input vanuit gebiedscommissie op de concept subsidieregeling: 

- Flexibiliteit in de aanvraag (gefaseerd subsidie kunnen aanvragen) 

-  Uitgangspunt: vergoeding per meter raster aanhouden, geen onderscheid maken welke 

dieren met het raster worden beschermd 

- Geen onderscheidt tussen hobbydierhouders en professionele dierhouders 

- Startdatum nieuwe subsidieregeling nog niet bekend, streven naar 1 januari 2025. Volgende 

versie van de regeling wordt nogmaals aan gebiedscommissie voorgelegd. 

- Dierhouders die eerder een bedrag hebben gekregen maar onder het nieuwe maximale 

bedrag van 30k, kunnen nog aanspraak maken op het verschil mits ze daar (uiteraard) wel 

materialen voor aankopen.  

- Leden Gebiedscommissie zijn akkoord met nieuwe rol wolvenconsulent in de nieuwe 

subsidieregeling → extra toevoeging : kennis en ervaring moeten van bepaald niveau zijn 

- Vervanging van materiaal zit niet in deze regeling. Het is wel wenselijk dat hiervoor iets 

geregeld wordt. Graag dit als bespreekpunt op de agenda houden. 

 




